



REFERAT FRA STYREMØTE I SJFF TORSDAG 16. MARS 2023

Tilstede: Mads, Rune, Vidar, Tommy, Ulf Steinar, Roger, Kjetil

Ikke møtt: Stian

Sak nr. 1 Gjennomgang av styremøteref. fra 16. februar 23 og årsmøtet

Ingen merknader til styremøteref. Årsmøteprotokollen sendes alle styremedlemmer og legges ut på klubbens hjemmeside (av Rune).

Sak nr. 2 Ny styreleder har ordet

Rune ønsker at utvalgslederne tar hovedansvaret for sine grupper når det gjelder innkjøp og aktivitet, men i overenstemmelse med budsjett og/eller økonomiske rammebetingelser.

Det er også et ønske at ved leirduegruppas arrangementer (stevner) bør kostnader til premiering tydelig fremgå av regnskapet.

Rune har «arvet» en sak fra tidligere leder og holder på å gjennomgå NJFF's rundskriv om maler/tjenestebeskrivelser for verv i foreningen. Kommer tilbake til dette.

Leirduegruppa v/Roger blir bedt om å lage en skriftlig oversikt på hva vi har av leirduemaskiner/kastere. Oversikten bør også inneholde beskrivelse av maskiner som trenger reparasjoner. Terje Fuglestvedt er sentral her. Klubben har noen gamle trapmaskiner som kan repareres/fornyes, og klubben har tilgang til automatikere som har kompetanse på evt. ombygging. Det er ønskelig at det organiseres regelmessige dugnader for løpende service og vedlikehold av alle trapmaskiner.

Sak nr. 3 Styrets jobb med å finne ny økonomiansvarlig/kasserer

Det har foreløpig ikke «dukket opp» ny kandidat til vervet. Hvis vi ikke finner noen frivillig kandidat, er plan B å finne en som er villig til å føre fortløpende regnskap mot en mindre godtgjørelse (betalt oppdrag). Styret jobber videre med saken. Inntil videre er det Rune som har løpende kontakt med Rolf om økonomi og regnskap.

Sak nr. 4 Økonomisk situasjon og låneopptak

Rune leverte ut regnskapsresultatet pr. 28. februar. Utgiftene er betydelig høyere enn inntektene og gir grunn til oppmerksomhet.

I flere styremøter i 2022/23 ble den økonomiske situasjonen drøftet. Ikke minst i forbindelse med større innkjøp av ammunisjon/ladekomponenter og leirduer. Klubben har ikke tilstrekkelig likvide midler til slikt storinnkjøp og er derfor avhengig av kassakreditt eller låneopptak for å ha penger til å betale innkjøpene med. Rolf sjekket kassakreditt og fant ut at dette var en særdeles kostbar «metode». Årsmøtet har gitt nåværende styre fullmakt til å øke vårt eksisterende lån med kr. 250.000. Styret er usikker på om Rolf har sjekket dette. Rune snakker med Rolf og kontakter Drangedalsbanken for utvidelse av lånet.

Leirduegruppa har under bestilling 2 paller med haglpatroner til kr. 143 000 og med levering i mars/april. Leirduegruppa henvender seg til leirdueskyttere i klubben med forespørsel om forhåndskjøp av ammunisjon for å redusere klubbens utgifter.

Riflegruppa må få på plass fastholdet før sesongstart eller taper vi inntekter. Det skal støpes. Kostnaden er stipulert til kr. 30 000 og er tidligere godkjent av styret. Det er også planer om å lage overbygning til skivene. Denne er kalkulert til kr. 34 000 men vil ikke bli prioritert i denne omgangen.

Riflegruppa har bestilt elektronikk til viltmålbanen for kr. 48 532 kroner. Denne betales i sin helhet i midler som er bevilget til formålet av Gjensidigestiftelsen.

Sak nr. 5 Opprettelse av gruppe for å søke om midler til foreningens planer

Styret har tidligere ikke hatt god nok oversikt over «hvem gjør hva, når» når det gjelder søknader om økonomisk støtte til klubb eller konkrete prosjekter. Dette bør vi gjøre noe med samtidig som flere kan bli mere «profesjonelle» i forhold til søknadsprosesser. Det finnes mange søknadsmuligheter men det kreves beskrivelser av målgrupper, innholdsbeskrivelser, tidshorisont, kostnadsoverslag mm. Flere hoder tenker ofte bedre enn ett!

Foreløpig har Rune, Mads, Tommy og Vidar sagt seg villige til å sitte i en slik ressursgruppe. Denne kan utvides! Tommy har vært i kontakt med Lennart Skoglund som er en gammel «ringrev» i søknadssammenheng. Har er villig til å bistå.

Sak nr. 6 Gjennomgang av planer og innkjøp fra de forskjellige utvalgene

Se pkt. 4 økonomi

Sak nr. 7 Gnagerproblemet i klubbhuset

Vi er plaget av museinvasjon i klubbhuset hver vinter. Fellefangst eller giftutlegg gir ikke resultater. Lukta av råtnende mus og musepiss er plagsom til tider og er uakseptabel i forhold til utleie av lokalene. Rune hevder at vi må stoppe musa fra å komme inn. Dette betyr musesperrer under all ytterkledning. Dette må bli et større dugnadsprosjekt.

Sak nr. 8 Dugnadsarbeid, faste datoer?

Det foreslås at vi setter opp faste fellesdugnader 1 gang pr. mnd. Og som handler om skytesenteret – vedlikehold av bygninger, gjerder, utearealer mm. Underutvalgene bør lage en oversikt over hvilke oppgaver og behov som finnes, og lage en plan for hvordan og når disse skal utføres.

Sak nr. 9 Norgesmesterskapet i Nordisk Trap 2023

Det skal etableres en NM-komite. Foreløpig er Trond Haugholt arrangementansvarlig (påmelding, gjennomføring og sekretariat) med assistanse av Torstein Sjørdalen. Roger Halvorsen er sponsoransvarlig og Vidar kafe-ansvarlig. Men vi trenger flere. Rune ønsker å følge arbeidet i komiteen.

Skytterforbundet aksepterte våre betingelser da vi sa ja til arrangementet. Dette innebærer direkte arrangementsstøtte med kr. 30 000 og forhøyet påmeldingsavgift som i sin helhet går til oss som arrangører. Det er søkt arrangementsstøtte fra Kragerø kommune som bevilget kr. 20 000. Søknad om arrangementsstøtte på kr. 50 000 fra Telemark og Vestfold Fylkeskommune er sendt.

Det innkalles til konstituerende møte i NM-komiteen onsdag 12. april kl. 1800. Vidar sender innkalling til aktive leirdueskyttere i klubben.

Sak nr. 10 Innkomne saker og eventuelle saker som skal tas videre til fylkesårsmøtet

Rune har avtalt forhåndskonferanse med Kragerø kommune med tanke på å avklare hva vi må gjøre (søke om) etc. i forhold til planene om utvidelser av skyteanlegget i hht flerbruksplanen. (Baner, oppfylling, anlegg av veier/stier, deponering av masser mm). Kommunen har signalisert at de kan ha overskuddsmasser som kan være aktuelle å deponere hos oss.

Det er kommet varsel om igangsatt reguleringsarbeid ved Fikkjebakke. Det ser ikke ut til at dette berører oss. Rune har sendt en tilbakemelding.

**DET INNKALLES TIL NYTT STYREMØTE ONSDAG 12. APRIL KL. 1900 PÅ
KLUBBHUSET. Noter dag og klokkeslett allerede Nå!**

Kragerø 17.03. 2023

Vidar. Ref.

Protokollen fra årsmøtet samt klubbens nye vedtekter sendes alle styremedlemmer og vara.

Rune sørger for at dokumentene legges ut på klubbens hjemmeside i NJFF